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Protokół Nr XXXI/2016 

sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe, odbytej w dniu 28 grudnia 2016 r.,  

w sali posiedzeń Rady Gminy im. Franciszka Matusiewicza 

w Urzędzie Gminy Miejsce Piastowe. 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Sesję XXXI otworzył o godz. 900 i prowadził Przewodniczący Rady Wiktor Skwara, który 

powitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad, 

zaznaczając, że w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni radni: Grzegorz Habrat i Iwona Pytel. 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Marek Klara – Wójt Gminy, 

 Stanisława Gawlik – Zastępca Wójta Gminy, 

 Radni – według listy obecności, 

 Małgorzata Kochan – Skarbnik Gminy, 

 Krzysztof Mercik – Sekretarz Gminy, 

 Mariusz Ślusarczyk – Radca prawny, 

 Anna Hreczka – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Miejscu Piastowym, 

 Ryszard Buczek – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Miejscu Piastowym, 

 Jan Frankiewicz – Dyrektor Ośrodka Administracji Szkolnej w Miejscu Piastowym, 

 Agnieszka Jastrzębska – Dyrektor Gminnego Żłobka w Łężanach, 

 Janusz Węgrzyn – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Miejscu Piastowym, 

 Dyrektorzy szkół, 

 Sołtysi – według listy obecności. 

Listy w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXXI sesji Rady Gminy (jak  

w załączeniu).  

 

Wójt złożył wniosek o zmianę porządku obrad przez wprowadzenie do punktu 4 kolejnych 

podpunktów w sprawach: 

 9) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego (13 głosów – za), 

 10) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejsce Piastowe oraz opłat za świadczenia 

udzielane przez te oddziały w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki (13 głosów – za). 

Wójt poinformował, że w/w projekty uchwał, zostały radnym przesłane pocztą elektroniczną  

i na wspólnej Komisji Rady Gminy zostały omówione. 

 

Więcej wniosków do porządku nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie uwag do protokołu z XXIX sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał: 

1) budżetu Gminy Miejsce Piastowe na 2017 rok; 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe; 

3) zmian w uchwale budżetowej na 2016 rok; 

4) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Miejsce Piastowe na lata 2017 

– 2019; 

5) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Miejsce Piastowe na lata 2017–2021; 

6) przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejsce Piastowe na 

lata 2017-2023; 

7) zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok; 

8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe 2017 – 2026; 

9) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego; 

10) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejsce Piastowe oraz opłat za 

świadczenia udzielane przez te oddziały w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki 

5. Interpelacje radnych. 

6. Wnioski, zapytania oraz udzielenie na nie odpowiedzi. 

7. Zamknięcie obrad. 

 
2. Rozpatrzenie uwag do protokołu z XXIX sesji. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołów z XXIX sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 

 

 Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad dokonuje wymiany barierek ochronnych na 

nowe przy drodze krajowej w Miejscu Piastowym. 

 Wybudowane zostały dwa podświetlenia przejścia dla pieszych przy ul. Krośnieńskiej w Miejscu 

Piastowym. W jednym przypadku wynikły problemy związane z jego podłączeniem. Drugie 

podświetlenie (znajdujące się bliżej ronda) w niedługim czasie zostanie włączone. 

 Została zakończona przebudowa drogi powiatowej ul. Długa w Rogach. W dniu wczorajszym 

nastąpił jej odbiór. Przypomniał, że droga ta była realizowana przez Powiat Krośnieński przy 

współudziale finansowym Gminy Miejsce Piastowe. 

 Został zakończony i odebrany remont drogi tzw. obwodnicy w miejscowości Targowiska. Zadanie 

to było realizowane z Programu Odbudowy Dróg Lokalnych. Wszelkie niedociągnięcia będą 

realizowane w trybie usuwania usterek. 

 Został nabyty dom przy Remizie Ochotniczej Straży Pożarnej w Targowiskach. 

 W dniu 14 grudnia 2016 r. w Gminie Chorkówka odbyło się spotkanie w sprawie przygotowania 

wspólnego wniosku dotyczącego odnawialnych źródeł energii.  



3 
 

 Nastąpił zakup dwóch samochodów, jeden to BUS zakupiony ze środków dofinansowanych przez 

PEFRON-u na potrzeby Dziennego Domu Pomocy „Senior-WIGOR” we Wrocance, drugi to 

samochód służbowy na potrzeby Urzędu Gminy. 

 Zostanie ogłoszony nabór kandydatów na wolne stanowisko urzędnicze zastępcy kierownika 

referatu Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjnej w Urzędzie Gminy Miejsce Piastowe. 

 Wójt podziękował organizatorom za przygotowanie imprez, jakie odbyły się między sesjami. 

 W dniu 30 grudnia 2016 r. w Macierzystym Domu Sióstr Michalitek w Miejscu Piastowym odbędą 

się uroczystości związane z 80 rocznicą śmierci Matki Anny Kaworek współzałożycielki  

i pierwszej matki generalnej Zgromadzenia Sióstr Św. Michała Archanioła. Wójt zaprosił 

wszystkich obecnych do wzięcia udziału w tych uroczystościach. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem odnośnie odnawialnych źródeł energii, czy były 

prowadzone wstępne ustalenia, co do wysokości udziału mieszkańców w tym projekcie. 

 

Wójt poinformował, że kryteria konkursu przewidują dodatkowe punkty za udział 

mieszkańców w dofinansowanie tego zadania. Ostateczna decyzja zostanie podjęta wspólnie z Gminą 

Chorkówka na etapie przygotowania wniosku. 

 

4. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał:  

 

1) Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na 2017 rok. 

 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2017 rok: 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały budżetowej na 2017 rok, wprowadzony 

Zarządzeniem Nr 253/2016 Wójta Gminy Miejsce Piastowe z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie 

projektu uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na 2017 rok. 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie: 

 

Skarbnik Gminy Małgorzata Kochan odczytała Uchwałę Nr VIII/14/2016 z dnia 28 listopada 

2016 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na 2017 rok. Uchwała RIO stanowi 

załącznik do protokołu. Następnie poinformowała, że w autopoprawce do projektu uchwały 

budżetowej na 2017 rok zostały uwzględnione uwagi wykazane w uzasadnieniu uchwały RIO. Z kolei 

odczytała Uchwałę Nr VIII/71/2016 z dnia 28 listopada 2016 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na 2017 rok. 

 

c) opinia Komisji stałych Rady Gminy: 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej poinformował, 

że Komisja, po zapoznaniu się z projektem uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na 2017 

rok i po zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie oraz po wysłuchaniu 
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wyjaśnień Skarbnika Gminy oraz Wójta Gminy i po przeprowadzeniu dyskusji, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

Radny Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformował, że Komisja, po zapoznaniu się z projektem uchwały budżetowej Gminy Miejsce 

Piastowe na 2017 rok oraz po zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2017 rok, 

 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej: 

 

Głos zabrał radny Ryszard Lenik, który zwrócił się z następującymi sprawami: 

 w projekcie budżetu na 2017 r. nie ma nic zapisane odnośnie remontu budynku OSP we Wrocance. 

Dodał, że stan techniczny tego budynku jest zły i wymaga szybkiego remontu, 

 wyraził nadzieję, że ze środków przewidzianych na remont dróg gminnych zostanie 

wyremontowana droga gminna ul. Brzozowa we Wrocance. Chodzi o położenie asfaltu na drugiej 

części ulicy do ostatniego budynku, 

 zapytał, kiedy zostanie wyasfaltowany parking przy szkole we Wrocance. Dodał, że takie pytanie 

często zadają mu mieszkańcy, oraz co z budynkiem gospodarczym za szkołą, czy będzie on 

odnowiony w związku z termomodernizacją szkoły. 

 

Głos zabrał radny Jerzy Wdowiarz, który stwierdził, że budżet na rok 2017, to budżet bardzo 

ambitny z tego względu, że podział wydatków majątkowych jest zaplanowany na kwotę ponad 

9.000.000 zł, dla porównania z rokiem bieżącym 2016 podział ten wynosił około 3.000.000 zł. Skala 

nakładów, jakie będą realizowane w przyszłym roku, jest duża. Te nakłady nie będą realizowane 

jedynie ze środków własnych ale również z kredytów, które gmina zamierza zaciągnąć w wysokości 

6.000.000 zł. W trakcie posiedzenia Komisji była dyskusja na temat planowanych zadań 

inwestycyjnych w roku przyszłym. Pojawiały się głosy, czy powinnyśmy niektóre zadania 

realizować, jak również co do wydatków, jakie są planowane na zadania. W przyszłym roku 

planowana jest budowa domu przedpogrzebowego w Targowiskach, gdzie zaplanowano 350.000 zł. 

Zadanie to jest, jak najbardziej potrzebne ale można zastanowić się, czy kwota ta nie jest za wysoka. 

Drugim zadaniem jest rewitalizacja centrum Miejsca Piastowego, gdzie ogólna kwota nakładów 

wynosi 10.000.000 zł. I tu też zachodzi wątpliwość, czy gminę stać na realizację takiej inwestycji. 

Inwestycja taka jest na pewno potrzebna, ale trzeba się zastanowić, czy realizować tą inwestycję  

w takim zakresie i za takie środki. Pan Wójt podaje, że ta inwestycja może być realizowana, kiedy 

gmina będzie dysponować środkami zewnętrznymi. Uważa, że nawet uwzględniając środki 

zewnętrzne, trzeba się zastanowić nad zakresem tej inwestycji i czasem jej realizacji. Uważa, że jest 

wiele innych inwestycji, które powinny być realizowane w pierwszej kolejności, chociażby 

wodociągi w Rogach i Widaczu, czy ośrodek zdrowia w Łężanach. To są inwestycje, które w jego 

odczuciu są bardziej oczekiwane przez mieszkańców gminy. Stwierdził, że budżet ten, jest budżetem 

trudnym ze względu na poziom nakładów inwestycyjnych, ale jest to budżet dobry. Wspomniał, że 

w trakcie posiedzenia Komisji zostały złożone poprawki do projektu budżetu polegające na tym, by 

środki zaplanowane na rewitalizację centrum Miejsca Piastowego zostały przeniesione na dwa 

zadania. Pierwsze zadanie to budowa ośrodka zdrowia w Łężanach w kwocie 300.000 zł i drugie 

zadanie na remont dróg w kwocie 400.000 zł. Po tych korektach można uznać, że budżet jest dobry. 

W jego ocenie spełnia oczekiwania mieszkańców, gdyż będzie poprawiony stan dróg i będzie 
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wybudowany nowy ośrodek zdrowia w Łężanach. W dniu wczorajszym na Komisji w trakcie 

dyskusji Wójt zaproponował by wprowadzić te zmiany i za to należą mu się podziękowania, gdyż to 

świadczy, że jest otwarty na propozycję ze strony radnych. Aby budżet mógł uzyskać pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej musi spełnić wiele warunków, jakie są zapisane w ustawie  

o finansach publicznych. Dodał, że pan Wójt jest autorem budżetu ale tak naprawdę sporo czasu, by 

ten budżet przygotować w takim kształcie poświęciła pani Skarbnik. W tym roku było to trudne ze 

względu na wysoki poziom wydatków majątkowych. W związku z tym, jako Przewodniczący 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej podziękował pani Skarbnik za ogrom pracy włożony przy 

opracowywaniu tego budżetu. Na koniec życzył panu Wójtowi by wszystkie zadania inwestycyjne 

planowane na przyszły rok były w stu procentach zrealizowane. 

 

Wójt na wstępie podziękował radnym za długą i efektywną dyskusję na posiedzeniu Komisji. 

Stwierdził, że rządzenie w gminie jest sztuką wyboru, gdyż każde z sołectw ma szereg potrzeb. 

Również każdy ze swojego gospodarstwa domowego wie, że zawsze są cele, które są realizowane  

w pierwszej kolejności i taki które muszą poczekać, ponieważ nie ma na nie środków. Jest to kwestia 

priorytetów. Nasze priorytety są stabilne. Od czasu do czasu staramy się je aktualizować i w dużej 

mierze ten budżet jest takim wynikiem naszego myślenia w jakich kierunkach powinna pójść Gmina 

Miejsce Piastowe skorygowana o oczekiwania radnych. Skala kwot, które przewijają się przez nasz 

budżet i budżet jednostek z roku na rok jest coraz większa. Drugą kwestią, o której trzeba powiedzieć, 

to wykorzystanie środków zewnętrznych. Kończymy 2016 rok, przyjmujemy budżet na 2017 rok  

a perspektywa w chwili obecnej naboru na zadania, które chcielibyśmy aplikować jest niewielka. 

Niewiele wskazuje również na to, by w ciągu roku miało coś ulec zmianie. Zdecydowana większość 

przyszłorocznego budżetu, to środki własne i nie jest to dobra sytuacja dla samorządu. Do tej pory 

strumień środków zewnętrznych europejskich był sporym zastrzykiem, on też wyznaczał kierunki 

rozwojowe samorządu. Trzecia rzeczą o której trzeba wspomnieć, to pogarszająca się od jakiegoś 

czasu kwestia dostępności dla samorządów środków z budżetu państwa. Tych środków, które do tej 

pory Państwo dystrybuowało na rozwój dla samorządów, jest coraz mniej, tak jakby Państwo nie 

widziało lokalnych inwestycji i nie doceniało tego, co przez ostanie 25 lat samorządy w Polsce 

zrobiły. Przyszłoroczny budżet przewiduje sporo inwestycji, które są dokończeniem przyjętej 

strategii rozwoju i otwarcie nowych rozdziałów. Takim dokończeniem jest termomodernizacja 

obiektów publicznych. W przyszłym roku zostanie wykonana termomodernizacja obiektów 

szkolnych w Głowience, Wrocance, Zalesiu, Domu Ludowego w Głowience oraz Remizy OSP  

w Łężanach. Spora pula środków zostanie przeznaczona na drogi. Ponad milionową dotacją po raz 

kolejny wspieramy Powiat Krośnieński z przeznaczeniem na drogę powiatową Targowiska – Widacz. 

Będzie to duża poprawa infrastruktury drogowej powiatowej. Szczególne podziękowania dla radnych 

Powiatu Krośnieńskiego pani Teresy Sirko i pana Aleksandra Mercika, za to że główne drogi 

powiatowe przy sporym udziale finansowym Gminy Miejsce Piastowe, co roku są realizowane. 

Przypomniał, że w pierwszym roku była realizowana droga powiatowa Wrocanka – Głowienka,  

natomiast w roku bieżącym były realizowane drogi powiatowe: ul. Długa w Rogach, ul. O. Anzelma 

Kubita w Głowience i ul. Długa we Wrocance. Poinformował, że w przyszłym roku będą prowadzone 

inwestycje na drogach gminnych. Aby na koniec kadencji tj. w 2018 roku zakończone zostały 

definitywnie kwestie wyasfaltowania dróg gminnych o nawierzchni klińcowej, tych które mają 

uregulowany stan prawny. Kolejnymi sprawami będą: budowa ośrodka zdrowia na działce przy ul. 

Wspólnej w Łężanach, oraz budowa zaplecza sportowego dla klubu „Burza-Rogi”. Następnie 

poinformował, że otwierany jest nowy rozdział dotyczący budowy wodociągu w Rogach. Na 
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wspólnym posiedzeniu Komisji została przez Prezesa MPGK w Krośnie przedstawiona koncepcja 

sfinansowania budowy magistrali wodociągowej w Rogach. Dodał, że te dwa miliony, które są 

wpisane w projekcie budżetu stanowić będą dotację dla Miasta Krosna, która zostanie przekazana do 

MPGK z przeznaczeniem na budowę magistrali. To są najważniejsze zadania, które w przyszłym 

roku chcielibyśmy zrealizować. Z kolei poinformował, że w przyszłym roku będą realizowane 

zadania, których nie ma na razie w budżecie w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krosno, 

a dotyczą budowy parkingu w: Głowience, Targowiskach i Zalesiu. Planowane jest też złożenie 

wniosku do konkursu na odnowę miejscowości z przeznaczeniem na przebudowę Domu Ludowego 

w Łężanach. Stwierdził, że budżet nie jest uchwałą przyjętą raz na zawsze, gdyż do budżetu gminy 

wprowadzane są często zmiany.  

Następnie odniósł się do spraw poruszonych przez radnych: 

 Odnośnie remontu budynku OSP we Wrocance – jeśli pojawią się środki na zabezpieczenie 

pożarowe w Regionalnym Programie Operacyjnym, to zostanie złożony wniosek na remont 

remizy OSP Wrocanka. Następnie poinformował o infrastrukturach budynkowych 

poszczególnych Remiz OSP na terenie Gminy Miejsce Piastowe, jak również o taborze 

samochodowym OSP. 

 Odnośnie rewitalizacji centrum Miejsca Piastowego – nie będzie to zadanie jednorazowe i nie 

będzie sfinalizowane z własnych środków. Jest to inwestycja bardzo droga. Dodał, że na razie 

poszukiwane są środki oddzielnie na bibliotekę i oddzielnie na gminny ośrodek kultury. 

Inwestycja ta ma charakter ogólno gminny. 

 Odnośnie domu przedpogrzebowego w Targowiskach – na tą inwestycję w projekcie budżetu 

zabezpieczonych zostało 350.000 zł, z tego 2/3 środków przekazał likwidator ze zlikwidowanej 

Spółdzielni Zdrowia im. Św. Jana w Targowiskach jako darowiznę z przeznaczeniem na budowę 

domu przedpogrzebowego. Budowa tego obiektu jest słusznym celem. 

Następnie Wójt zwrócił się do radnych o przyjęcie uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na 

2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił kilka uwag do projektu uchwały budżetowej na 2017 rok. 

Pierwszym tematem jaki poruszył, to infrastruktura drogowa, która systematycznie ulega 

zdecydowanej poprawie. Złożył podziękowania radnym za konstruktywne podejście do tego zadania 

i przeznaczenia środków na drogę w Targowiskach. Dodał, że inwestycja została zakończona  

i zdecydowanie poprawiła się jakość korzystania z dojazdów na terenie większej części miejscowości. 

Stwierdził, że kolejne środki, które są przewidziane w przyszłorocznym budżecie z pewnością 

pozwolą na istotną poprawę części dróg gminnych, które wymagają poprawy nawierzchni przez 

położenie dywanika asfaltowego we wszystkich miejscowościach, by mieszkańcy w jednakowym 

zakresie mogli korzystać z tych dróg. Kolejną sprawą jaką poruszył, to porozumienie z MPGK 

Krosno w sprawie koncepcji związanej z budową wodociągu w miejscowości Rogi, czyli budowy 

magistrali, która umożliwi później rozbudowę wewnętrzną sieci wodociągowej i przyłączenie do niej 

budynków mieszkalnych mieszkańców, którzy wyrażą na to zgodę. Stwierdził, że z perspektywy 

czasu ten kierunek jest słuszny i tu należy się uznanie, że inwestycja będzie rozpoczęta. Przypomniał, 

że od dość dłuższego czasu temat budowy wodociągu w Rogach był podnoszony na sesjach przez 

radnych, ale nie udawało się z realizacją tego zadania wystartować. Następnie zwrócił uwagę na 

kwestię związaną z rewitalizacją centrum Miejsca Piastowego i obiektami znajdującymi się przy 

rondzie w Miejscu Piastowym tj. gminnego ośrodka kultury i gminnej biblioteki. Jak pan Wójt  

w swoim wystąpieniu zaznaczył, że konsekwentnie były realizowane zadania związane z rozbudową, 



7 
 

remontami czy modernizacją domów ludowych na terenie poszczególnych miejscowości w gminie. 

Została jeszcze przebudowa domu ludowego w Łężanach, która zostanie wykonana. I pozostało 

Miejsce Piastowe z bardzo ambitnym projektem opiewający na kwotę dziesięciu milionów złotych. 

Można dyskutować, czy to dużo, czy mało. Jednak zwrócił uwagę na zakres zadań, które gminny 

ośrodek kultury realizuje, na to co, jest zrobione i w jakich warunkach musi być teraz robione. Dodał, 

że warunki jakie są obecnie w gminnym ośrodku kultury urągają przyzwoitości. Stwierdził, że 

kwestie związane z kulturą są bardzo istotne i nie należy ich tak dezawuować i spychać na daleki 

plan. Zwrócił jednak uwagę, że jest to wysiłek finansowy przekraczający możliwości naszej gminy, 

w ciągu jednego, dwóch czy trzech lat. Jednak realizacja tego projektu powinna być przyjęta  

i doprowadzenie do takiego stanu, aby te formy działalności, które gminny ośrodek kultury realizuje, 

a jest ich naprawdę wiele, mogły być realizowane w normalnych i przyzwoitych warunkach. Zwrócił 

uwagę, że przecież ta oferta adresowana jest do nas wszystkich, do młodzieży, do naszych dzieci, 

które na terenie tej gminy żyją i mieszkają i też chcą mieć możliwość rozwoju w tych kierunkach. To 

właśnie dzięki takim działaniom ułatwimy rozwijanie licznych talentów, których na terenie gminy 

nie brakuje. Dobrze by było, gdy im w tym kierunku stworzyć dobre warunki do rozwoju. Zauważył, 

że jak się popatrzy na ustawę o samorządzie gminnym, to tych zadań gminnych jest bardzo dużo,  

a kultura jest jednym z najistotniejszych zadań. 

 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

uchwałą budżetową Gminy Miejsce Piastowe na rok 2017. 

 

Uchwała Nr XXXI/198/2016 w sprawie uchwały budżetowej Gminy Miejsce Piastowe na rok 2017  

została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (13 głosów – za). Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach (1010-1020). Po przerwie wznowiono 

obrady, realizując dalsze punkty porządku obrad. 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe. 

 

Skarbnik Gminy Małgorzata Kochan przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe, wprowadzony Zarządzeniem Nr 

254/2016 Wójta Gminy Miejsce Piastowe z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe. Następnie Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 

VIII/14/2016 z dnia 18 listopada 2015 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejsce Piastowe. Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu. Poinformowała, 

że w autopoprawce do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejsce Piastowe zostały uwzględnione uwagi wykazane w uzasadnieniu uchwały RIO. 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy do projektu 

uchwały. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej poinformował, 

że Komisja, po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Gminy Miejsce Piastowe oraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, pozytywnie 

go zaopiniowała. 

 

Radny Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformował, że Komisja, po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejsce Piastowe oraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

pozytywnie go zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez panią Skarbnik. 

 

Uchwała Nr XXXI/199/2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe 

na lata 2017 – 2026 została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2016 

rok wraz z autopoprawką według zwiększeń i zmniejszeń w dochodach i wydatkach poszczególnych 

działów klasyfikacji budżetowej. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2016 rok. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez panią Skarbnik wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała Nr XXXI/200/2016 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2016 rok wraz  

z autopoprawką została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2019. 

 

Wójt przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Obowiązek opracowania i podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Miejsce 

Piastowe wynika z art. 176 pkt 1 oraz art. 179 ust. 2 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej. Gminny Program Wspierania Rodziny w Gminie Miejsce 

Piastowe na lata 2017 – 2019 adresowany jest do rodzin nie radzących sobie z wypełnianiem funkcji 

opiekuńczo – wychowawczych oraz rodzin zagrożonych tym problemem. Cele, jakie stawia Program 

ukierunkowane są przede wszystkim na zapewnieniu dostępności usług w zakresie opieki  
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i poradnictwa specjalistycznego oraz podnoszenie kompetencji i umiejętności wychowawczych  

i opiekuńczych rodziców. Wójt przypomniał, że w/w Program został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji przez panią Ewę Wais – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2019.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez Wójta. 

 

Uchwała Nr XXXI/201/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

w Gminie Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2019 została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miejsce Piastowe na lata 

2017 – 2021. 

 

Wójt przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Konieczność opracowania i przyjęcia 

gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie 

wynika z art. 6 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie  

i jest zadaniem własnym gminy. Program stanowi podstawę do realizacji określonych wzorów 

interwencji społecznych, które będą podejmowane w ramach gminnego systemu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie. Jak również wyznacza cele i działania, których wdrożenie powinno przyczynić 

się do zmniejszenia problemu przemocy w rodzinie w Gminie Miejsce Piastowe. Program został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Gminie Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2021. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez Wójta. 

 

Uchwała Nr XXXI/202/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miejsce Piastowe na lata 
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2017 – 2021 została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2023. 

 

Wójt przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Lokalny Programu Rewitalizacji 

Gminy Miejsce Piastowe opracowywany będzie w oparciu o wytyczne Ministerstwa Infrastruktury  

i Rozwoju. Zgodnie z w/w wytycznymi Program rewitalizacji jest inicjowany, opracowywany  

i uchwalany przez radę gminy. To wieloletni program działań w sferze społecznej, gospodarczej lub 

przestrzenno-funkcjonalnej, technicznej lub środowiskowej, zmierzający do wyprowadzenia 

obszarów rewitalizacji ze stanu kryzysowego oraz stworzenia warunków do ich zrównoważonego 

rozwoju, stanowiący narzędzie planowania, koordynowania i integrowania różnorodnych aktywności 

w ramach rewitalizacji. Lokalny Program Rewitalizacji będzie podstawą udzielenia wsparcia 

finansowego ze środków unijnych, jak również środków krajowych na przedsięwzięcia wynikające  

z programu rewitalizacji. Wsparcie mogą otrzymać tylko projekty przewidziane do realizacji na 

obszarze wskazanym do rewitalizacji w ramach Programu. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2023. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez Wójta. 

 

Uchwała Nr XXXI/203/2016 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Miejsce Piastowe na lata 2017 – 2023 została przyjęta w głosowaniu jawnym. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 

rok wraz z autopoprawką według zwiększeń i zmniejszeń w dochodach i wydatkach poszczególnych 

działów klasyfikacji budżetowej. Poinformowała, że autopoprawka dotyczy zwiększenia wydatków 

w dwóch działach: 

 600 rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne z przeznaczeniem na remont dróg gminnych w kwocie 

400.000 zł, 

 851 rozdz. 85121 – lecznictwo ambulatoryjne z przeznaczeniem na budowę Ośrodka Zdrowia  

w Łężanach w kwocie 300.000 zł, 

oraz zmniejszenia wydatków na rewitalizacji centrum Miejsca Piastowego o kwotę 700.000 zł. 
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Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2017 rok. 

 

Głos zabrał radny Wojciech Kilar, który stwierdził, że po raz kolejny są przesuwane środki 

zaplanowane na przebudowę centrum Miejsca Piastowego. Jak można wywnioskować z wyjaśnień 

pana Wójta, to ta inwestycja nie ma szans na rozpoczęcie w nadchodzącym roku. Następnie 

podziękował Przewodniczącemu Rady, że dostrzegł problem dotyczący warunków, jakie są  

w gminnym ośrodku kultury. Stwierdził, że jest go czasami wstyd, że w takich warunkach 

przyjmowani są goście i GOK organizuje swoje, czy gminne imprezy. Następnie zwrócił się z prośbą 

do pana Wójta, by dołożył wszelkich starań, aby przebudowa gminnego ośrodka kultury rozpoczęła 

się jak najszybciej. 

 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

uchwałą w treści, jak w przedstawionym projekcie przez panią Skarbnik wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała Nr XXXI/204/2016 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok wraz  

z autopoprawką została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 

radnych, głosów przeciwnych nie stwierdzono, 1 radny wstrzymał się od głosu, 1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejsce Piastowe wraz z autopoprawką. Poinformowała, że wprowadza się 

zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miejsce Piastowe oraz w prognozie kwoty długu 

między innymi przez: 

1) zwiększenie dochodów bieżących o kwotę – 12.000 zł, 

2) zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę – 182.000 zł, 

3) zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę – 194.000 zł. 

Do wykazu wprowadza się nowe przedsięwzięcia: 

1) „Rewitalizacja centrum miejscowości Miejsce Piastowe” zmniejsza się nakłady w roku 2017  

o kwotę 700.000 zł, zwiększa się nakłady w roku 2020 o kwotę 700.000 zł, przesuwa się realizację 

zadania na lata przyszłe w uwagi na brak pozyskania środków zewnętrznych. Przedsięwzięcie 

realizowane będzie w latach 2017–2020.  

2) „Budowa domu przedpogrzebowego w Targowiskach” zwiększa się nakłady ogółem o kwotę 

350.000 zł, zwiększa się nakłady w roku 2017 o kwotę 194.000 zł, zwiększa się nakłady w roku 

2018 o kwotę 100.000 zł, zwiększa się nakłady w roku 2019 o kwotę 56.000 zł. Przedsięwzięcie 

realizowane będzie w latach 2017–2019. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 
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Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez panią Skarbnik wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała Nr XXXI/205/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe wraz z autopoprawką została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych nie stwierdzono, 1 radny wstrzymał się od głosu, 1 radny 

nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 

 

Wójt przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Przedmiotowa uchwała dotyczy 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia do realizacji 

Gminie Miasto Krosno przez Gminę Miejsce Piastowe zadania własnego utrzymania czystości  

i porządku w gminie w zakresie zapewnienia utrzymania i eksploatacji regionalnej instalacji do 

przetwarzania odpadów komunalnych obejmującym zagospodarowanie w Regionalnej Instalacji do 

Przetwarzania Odpadów Komunalnych w Krośnie, stanowiącej majątek jednoosobowej spółki 

Gminy Miasta Krosna – Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej – Krośnieńskiego 

Holdingu Komunalnego Sp. z o.o., zmieszanych odpadów komunalnych oraz odpadów zielonych 

odbieranych z terenu Gminy Miejsce Piastowe. Wójt poinformował, że szczegółowe kwestie w tym 

temacie zostały omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji w której uczestniczył Prezes MPGK  

w Krośnie. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez Wójta. 

 

Uchwała Nr XXXI/206/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki  

w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miejsce Piastowe oraz opłat za świadczenia udzielane przez te oddziały w czasie 

przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki. 
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Zastępca Wójta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Podjęcie przedmiotowej 

uchwały, wynika z nowelizacji ustawy z dnia 1 grudnia 2016 r. o zmianie ustawy o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego oraz niektórych innych ustaw. Ustawa ta wprowadziła zmiany 

m.in. w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, na mocy której od 1 stycznia 2017 r. 

nie można będzie pobierać opłat za dzieci 6-letnie w oddziałach przedszkolnych za sprawowanie 

opieki w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w wysokości 1 zł 

za każde godzinę powyżej 5 godzin i 30 minut.  

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Wdowiarz – przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz radny 

Radosław Sidor – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejsce Piastowe oraz opłat za świadczenia udzielane 

przez te oddziały w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą 

w treści, jak w przedstawionym projekcie przez Zastępcę Wójta. 

 

Uchwała Nr XXXI/207/2016 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejsce 

Piastowe oraz opłat za świadczenia udzielane przez te oddziały w czasie przekraczającym czas 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki została przyjęta w głosowaniu jawnym. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

5. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

6. Wnioski i zapytania oraz udzielenie na nie odpowiedzi. 

 

Głos zabrał radny Piotr Kilarowski, który w imieniu swoim i mieszkańców miejscowości 

Łężany podziękował Radzie Gminy za przeznaczenie środków finansowych na budowę Ośrodka 

Zdrowia w Łężanach. Z kolei zwrócił się do pana Wójta z prośbą, aby realizacja tej inwestycji została 

rozpoczęta jak najszybciej. 

 

7. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z tym, że nie zgłoszono więcej wniosków i zapytań Przewodniczący Rady złożył 

wszystkim obecnym na sali i ich rodzinom życzenia noworoczne z okazji nadchodzącego Nowego 

Roku 2017, a następnie o godz. 1125 zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

 

Na tym protokół zakończono. 
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Protokół sporządziła: 

Ewa Rajchel–inspektor OA 


